
 

   1 

 
 
Advieslijst commissie Burger 
 
 

Datum:    donderdag 4 februari 2010 
Tijd:  20.00 uur  
Locatie: Commissiekamer, gemeentehuis te Elst 
 

Aanwezig: 
Voorzitter:   Dhr. J. Meijer 
Commissiegriffier:  Mevr. M.C.P. van Dal  
Commissieleden: Dhr. R. J. Bax (CDA), mevr. G.H. de Boer-Mensink (PvdA), mw. J.J. 

van Brakel-Huijgen (CU), dhr. R. Eefting (D66), mw. A. Haveman-Nies 
(CU), mw. D.A. Kloosterman (CDA), dhr. J.J.M. Kolkman (FK), dhr. 
A.G. Korthouwer (FK), dhr. M. Langeveld (GL), mw. G.M. Penning de 
Vries (PvdA), dhr. H.J. Ross (D66), mw. W.J. Seinhorst (GL), dhr. 
C.G.J. Verhart (VVD), dhr. H.W.G.M. Vreman (GBO), mw J.M.J. de 
Wolf-Verdellen (VVD), mw. A.A.H.H. Zegelink (GBO). 

Afwezig:  mw. J.M.T. de Swart (FdS),  
Genodigd voor toelichting:  Mw. E. Tuijnman (punt 6), dhr. F. van Rooijen (punten: 7 en 8).  
 

Nr. Tijd 
Indicatie! 

Onderwerp: Reden agendering:                                              
 

A / B 
Stuk

1
 

Besprokene / advies: 

1. Opening 
-Mededelingen: 

  De vz. opent om 20.00 uur de vergadering. 
Mededeling van afwezigheid: 
- Mw. Riet de Swart (FdS). 

2. Vaststellen agenda 
 

  Robert-Jan Bax (CDA) doet het voorstel om 
de motie over MFC Valburg toe te voegen 
aan de agenda. Daarnaast is het ook een 
optie om het onderwerp terug te sturen naar 
het presidium.  
 
Na de uitwisseling van een aantal overwe-
gingen tussen de commissieleden, komt de 
vz. met het voorstel om het presidium te 
verzoeken het collegevoorstel rechtstreeks 
te agenderen voor de raadsagenda van 
februari.  
Met uitzondering van het GBO, stemt de 
commissie in met dit voorstel. GBO onthoudt 
zich van stemming. GBO wil het onderwerp 
ook terugsturen naar het presidium ter hero-
verweging, maar niet met het verzoek om 
het rechtstreeks door te geleiden naar de 
raad van februari.  

3. Vaststellen advies-
lijst commissie Bur-
ger d.d. 7 januari 
2010     
          

  Actiepunten: 
09/01: afgehandeld per memo, verstuurd op 
28 jan. 
09/05: deze memo komt half febr. 
10/02: afgehandeld per memo, verstuurd op 
20 jan. 
 
Hierna wordt de advieslijst vastgesteld. 

4. 

20.00u 

Vaststellen evalua-   Nr. 1: Nota Jeugdbeleid is door het presidi-

                                                           
1
 In het presidium van 8 oktober 2008 is afgesproken om onderwerpen op de commissieagenda’s te verdelen in A 

en B onderwerpen. Bij A onderwerpen ligt bespreking voor de hand, bij B-onderwerpen ligt het voor de hand dat 
dit hamerstukken worden. Het gaat dan om technische en/of detailonderwerpen. Uiteraard mogen B-onderwerpen 
desgewenst altijd nog besproken worden. Het doel is om hierdoor meer tijd te creëren voor discussie.  
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tielijst 
 

um doorgeschoven naar de volgende raads-
periode. 
 
De PvdA vindt de planning voor de behan-
deling van de evaluatiepunten vrij algemeen 
en zou graag meer specifiek op datum willen 
plannen. Dit is plezierig voor de commissie 
in de voorbereiding van de evaluatiepunten. 
De vz. geeft aan dat het verzoek wordt door-
geleid naar de portefeuillehouders.  
 
Hierna wordt de evaluatielijst vastgesteld. 

5. Rondvraag 
 

  FK stelt een vraag over de schuldhulpverle-
ning in Overbetuwe. De wethouder geeft aan 
dat preventie in het beleid van de gemeente 
de prioriteit heeft.   

6. 20.15u Vaststellen Sociaal-
Economsich Be-
leidsplan 2010-2015 
(pfh. E. Tuijnman) 

-Spreekrecht publieke 
tribune; 
-De commissie wordt 
gevraagd besluitvor-
ming in de raad voor 
te bereiden 

A - 22 januari 2010 is per email een memo 
verstuurd met een aanvulling op het raads-
voorstel, waarin de relatie met de Toe-
komstvisie+ wordt aangegeven. 
- Presentatie Stecgroep, mw. Laura Engel-
bertink, hand-out: bijlage 1.  
 
De commissie heeft vragen en opmerkingen, 
o.a.: 
- Aandacht wordt gevraagd voor Food Valley 
en de bedrijvigheid in de kleine kernen; 
- Is er ook contact met Duitse partners, zoals 
de Euregio? De regionale en Euregionale 
samenwerking moet meer aandacht krijgen. 
- Meer aandacht voor recreatie en toerisme 
in het nieuwe beleid voor de komende 4 
jaar; 
- Leerdorp-Elst zou meer moeten aansluiten 
bij initiatieven in de regio. 
- Complimenten voor de interactieve werk-
sessies. 
- Er bestaat twijfel over het aantal hectare 
bedrijventerrein. 
- Complimenten voor de duidelijke nota; 
goed ‘smart’ geformuleerd. 
- Maak ook het onderwijs en de bedrijven 
verantwoordelijk voor mensen die geen werk 
hebben. 
- Hoe verloopt de communicatie richting de 
OPO?  
 
De portefeuillehouder gaat in op de vragen 
en opmerkingen van de commissie. Zij geeft 
o.a. aan dat: 
- Bedrijven zelfstandig kunnen aansluiten bij 
Food Valley en het voor de gemeente geen 
meerwaarde heeft om hierin stappen te zet-
ten. 
- Kleinschalige bedrijvigheid is een zaak van 
de markt. 
- Leerdorp-Elst heeft ook in de regio veel  
contacten.  
- De Euregio contacten lopen via de Kamer 
van Koophandel. De pfh. kijkt of op dit ge-
bied meer gedaan kan worden en komt hier 
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op terug.  
- De gemeente blijft in overleg met de OPO, 
maar niet in de vorm van 1 algemene voor-
zitter/ vertegenwoordiger. 
- Het meer verantwoordelijk maken van be-
drijven en scholen voor mensen zonder 
werk, vindt de pfh. een goed idee en neemt 
dit mee.  
 
Hierna adviseert de commissie unaniem 
positief over het voorstel en wordt het als 
hamerstuk geagendeerd voor de raads-
vergadering in februari.  

7. 20.45u Presikhaaf concept-
begroting 2010 (pfh. 
F. van Rooijen) 

-Spreekrecht publieke 
tribune; 
-De commissie wordt 
gevraagd besluitvor-
ming in de raad voor 
te bereiden 

A De commissie heeft enkele vragen en op-
merkingen, o.a.: 
 
- Hoe komt de begroting overeen met punt 3 
en 5 uit het Strategisch Plan, zoals verwoord 
in de brief van 2009? 
- Een idee is om na de verkiezingen het 
onderwerp Presikhaaf meer algemeen te 
agenderen. Hoe staan we tegenover Presik-
haaf? Hoe krijgen we meer grip op de finan-
ciën? Ook de sociale component kan dan 
tegen het licht worden gehouden. 
- Er zijn veel zorgen voor de toekomst; kan 
de conceptbrief niet wat steviger? Zo is de 
kredietcrisis niet meegenomen en ook de 
modernisering van de WSW zal veel te 
weeg brengen.  
- Is het een idee om de halfjaarcijfers te 
ontvangen? De vz. geeft aan dat per email 
de kwartaalcijfers aan de commissieleden 
worden gestuurd. De commissie kan deze 
dan agenderen als ze daar behoefte aan 
heeft.  
 
De wethouder gaat in op de vragen en op-
merkingen van de commissieleden, Hij geeft 
o.a. aan: 
-Het een goed idee is om in de toekomst 
met het bedrijf om tafel te zitten om in beslo-
tenheid met elkaar te kunnen spreken.  
- De antwoordbrief die Presikhaaf heeft ge-
stuurd op de opmerkingen van de verschil-
lende gemeenten op het Strategisch plan uit 
2009, zal de wethouder t.k.n. sturen naar de 
commissieleden.  
 
Het CDA nadrukt dat de gemeente op haar 
hoede moet zijn gezien de onzekerheden in 
de toekomst. Vandaar het voorstel om de 
brief aan te scherpen. Zij bespreken het in 
de fractie, maar geven aan dat het voor nu 
een hamerstuk kan zijn, tenzij de partij nog 
met een aanvullend voorstel komt. 
 
Hierna adviseert de commissie unaniem 
positief waardoor het als hamerstuk wordt 
geagendeerd voor de raadsvergadering in 
februari.  
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8. 21.00u Re-integratie-
verordening WWB, 
IOAW, IOAZ en WIJ 
Overbetuwe 2010 
(pfh. F. van Rooijen) 

- Spreekrecht publie-
ke tribune; 
- De commissie wordt 
gevraagd besluitvor-
ming in de raad voor 
te bereiden. 

B De commissie spreekt af niet na 5 jaar te 
evalueren, maar na 2 jaar. 
 
De wethouder geeft aan dat een artikelver-
wijzing in de verordening niet correct is 
weergegeven. De verordening wordt aange-
past en deze wordt verzonden met de raad-
stukken voor de raadsvergadering in februa-
ri.  
 
De commissie adviseert unaniem positief 
over het voorliggende voorstel waardoor het 
als hamerstuk wordt geagendeerd voor de 
raadsvergadering van februari.  

9.  21.05u Sluiting   De vz. sluit om 21.25 uur de vergadering.  
 

Aldus besloten in de openbare raadsvergadering d.d. 10 maart 2010. 

 
 
De griffier, A.J. van den Brink     De voorzitter,  E. Tuijnman 
 
 
 
 

 

ACTIEPUNTEN COMMISSIE BURGER 
Nr. ACTIEPUNT VOORTVLOEI-

END UIT 
BIJZONDERHEDEN PLANDATUM 

08/ 13 I.v.m. de realisatie van een 
jeugdhonk in Zetten, zegt de 
wethouder toe de commissie 
op de hoogte te houden 
over de ontwikkelingen. 
Hierbij zal de wethouder ook 
de redenen aangeven welke 
optie wel of niet wordt geko-
zen. (pfh. F. van Rooijen) 

Agendapunt 5 (cie. 
Burger d.d. 6 no-
vember 2008) 

 Gedurende het project. 

09/05 De wethouder zegt toe de 
commissie/ raad nog deze 
raadsperiode te informeren 
over de AWBZ en de pak-
ketmaatregelen. (pfh. F. van 
Rooijen) 

Agendapunt 11 
(cie. Burger d.d. 26 
november 2009) 

 Halverwege febr. 2010. 

10/3 De antwoordbrief die Pre-
sikhaaf heeft gestuurd op de 
opmerkingen van de ver-
schillende gemeenten op 
het Strategisch plan uit 
2009, zal de wethouder 
t.k.n. sturen naar de com-
missieleden. (pfh. F. van 
Rooijen) 

Agendapunt 7 (cie. 
Burger d.d. 4 fe-
bruari 2010) 

 z.s.m. 

 

 


